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Γιατί έχει πάει πίσω η επένδυση στο Ελληνικό;
Πόλεμος «τζακιών»

2016/06/25 19:15 στην κατηγορία ΥΠΟΓΕΙΟΣ

Γιατί έχει πάει πίσω η επένδυση στο Ελληνικό; Ίσως να φταίει το «χαμηλό τίμημα», οι
κόντρες για τη δημιουργία καζίνο, οι αντιδράσεις τοπικών φορέων για τους χώρους
πρασίνου, κτλ.

Πέρα των ανωτέρω, την επένδυση της Lamda Development και της οικογένειας
Λάτση στο Ελληνικό δεν την ήθελε και δεν την θέλει, για ποικίλους λόγους, 
ίσως το ισχυρότερο επιχειρηματικό «τζάκι» της Ελλάδας.

Τα έργα, πιθανότατα, ξεκινήσουν το 2017. Ακόμα, πάντως, δεν έχει δοθεί το
«πράσινο φως» από τη Βουλή, ενώ στη συνέχεια θα πρέπει να υπάρξει σχετική
έγκριση από την πλευρά του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ).
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